
Szanowny Panie Prezydencie, 

1. Jakie są kryteria, którymi kieruje się Gmina Miasto Szczecin, przy wyborze 

inicjatyw (np. akcji charytatywnych) promowanych za pośrednictwem 

oficjalnych kanałów komunikacji z mieszkańcami na portalach 

społecznościowych oraz stronach internetowych? 

2. Czy te kryteria są jawne i spisane? 

3. Czy każda inicjatywa ma szansę, by być promowana za pośrednictwem 

oficjalnych kanałów komunikacji? 

Pytania motywuję następującymi faktami: na stronie „Szczecińska Agencja 

Artystyczna” na Facebooku ani razu nie wspomniano o IX edycji szczecińskiego 

Orszaku Trzech Króli, na oficjalnym kanale Miasta Szczecin na Twitterze ani razu 

nie wspomniano o IX edycji szczecińskiego Orszaku Trzech Króli. Jednocześnie 

poniższe zrzuty ekranu wskazują jak wygląda promocja 27. Finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

W związku z ewidentną dysproporcją w sposobie i zasięgu promowania 

informacji o różnych wydarzeniach w mieście na oficjalnych kanałach 

komunikacyjnych miasta i jego jednostek, proszę o udzielenie odpowiedzi na 

przedstawione wyżej pytania. 

 





 

Z poważaniem, 

Dariusz Matecki, radny Rady Miasta Szczecin 

 


